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Møtereferat FAU-møte nr  3 02. desember 2024 

Tilstede:  

Trinn Representant Tislede (x) 

1. trinn Robert Birkeland  

1. trinn Guro Husdal   

2. trinn  Sunniva Songstad X 

2. trinn Cecilie Nævdal  

3. trinn Ragnhild Wiig Hauge  

3. trinn Amalie Rivenes X 

4. trinn Othilie Valestrand  

4. trinn Åsmund Hatlestad X 

5. trinn Jannicke Espevik  

5. trinn Anita Enaasen  

6. trinn Jørgen Bernes X 

6. trinn Camilla Valland X 

7. trinn Runar W. Hjønnevåg X 

7. trinn KrisƟne Sivertsen X 

 
 
Rektor Torunn Skurtveit var også Ɵl stede på første del av møtet.  
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Referat 
 
Sak  Beskrivelse 
 

1 Skolen ved rektor:  
 
- Pedagogikk 

Har haƩ klasselesekurs i november. Barna er posƟve. Har vært stasjoner, noe 
som har vært posiƟvt for de eldste elevene.   
 
De fleste har haƩ tverrfaglige prosjekter 
 
7. klasse har haƩ om Hålandsdalen, før de dro på leirskole. 
6. klasse har haƩ om den 4. statsmakt. 
 
Mål for desember: 
Jul. Fokus på tradisjon og inkludering. 
Skal på julevandring i kirka, som skal være ikke-forkynnende. 
Kommer Ɵl å være juleforesƟlling via den kulturelle skolesekken. 
Lucia den13. Desember 
 
NyƩ i år: 
English day i desember. 
Elevrådet har fåƩ ønske seg og lærerne har planlagt. Blir Ɵlpassa opplegg for 
hvert trinn. De eldste skal snakke engelsk hele dagen. Kommer også Ɵl å være 
“crazy hair day”, noe som ikke andre enn elverådet vet. 
 
Er levende julekalender hver dag, sammen med elevrådet. En ny akƟvitet som 
skolen gjør sammen hver dag, som elevrådet har vært med på å bestemme. 
 
Juletregang siste skoledag. 
 
I januar er det lesefesƟval. Blir planlagt alt nå i desember. 
Fokus på leseglede. 
 
 

- Skolemiljø:  
Har siste måned haƩ Trivselsleder (TL) i regi av elevrådet ute i noen friminuƩ. 
DeƩe har vært en suksess, og det er et ønske om å fortseƩe.  
 
Har også haƩ “grip mikrofonen” der skolen seƩer opp en scene som sƟlles Ɵl 
disposisjon for elevene. Var bra forrige gang en fra 7. klasse som hadde laget en 
rap om seg selv som ble fremført Ɵl en passende beat. I desember blir det grip 
mikrofonen jule spesial.  
 
Skolen skal gjennomføre “spekter” som er en ikke anonym undersøkelse, der 
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man kan se hvem som svarer for å kunne følge skolemiljøet bedre opp. 
 
Rektor oppfaƩer ellers at det er god stemning på skolen.  
 
Det var mye nye lærere i høst, og det har vært liƩ Ɵlpasningsuƞordringer. Har 
roet seg ned ila høsten. Håper at det holder seg.  
 
Må være noen faglige drypp også i desember, ikke bare kos.  
 
For endel av de mer sårbare barna, kan det være sårt med jul. DeƩe er skolen 
varsomme ovenfor. 
 

- Trafikk: 
Rektor syns det er for mange som kjører Ɵl skolen. Spesielt eƩer klokka 8, og 
spesielt forbi skolen. Det blir for mye biler, og skaper en uklar situasjon. 
 
Har haƩ fokus på beintøŌ i august, men sklir fort ut. Har bliƩ sendt ut mange 
meldinger med oppfordringer, men det har en begrenset effekt. 
 
Har vært sladrespeil i Bankvegen, der svingene er krappe. Disse later Ɵl å være 
saƩ opp på privat iniƟaƟv, og en vet ikke om de vil få henge i fred. 
 
Kort diskusjon om skoleelever som ser på mobilen istedenfor på veien. 
 
Skolen har haƩ besøk av Norsk Lastebilforbund, som har haƩ opplæring om 
trafikksikkerhet. Har haƩ opplegg sammen med NLF, ved Jan Ove Halsøy for 1. og 
2. trinn. Var her hele dagen, med opplæring rundt blindsoner og hvordan 
forholde seg rundt lastebiler. Skolen har invitert og har laget planer om at NLF 
kommer igjen og har opplæring for 3.4.og 5. trinn 
 
 
 

- SFO åpningsƟder 
Det fins noen skoler i Arna og Åsane som har begynt å åpne SFO kl 07.15, kontra 
07.30 i byƩe mot færre dager i romjul. DeƩe må bestemmes, og undersøkes. Det 
er pr nå få som benyƩer seg av SFO i feriene. Er mange barn som begynner å 
komme alt kl 07.00 DeƩe må vedtas i SU, og vedtaket vil gjelde fra neste skoleår, 
og deƩe må tas opp igjen hvert år. Garnes holder på med samme problemsƟlling. 
De sendte ut spørsmålet via Google forms, som ble sendt ut over Vigilo 
 

- BudsjeƩ forslag 
Rektor er imponert over FAU sin innsats, spesielt Robert og Jørgen. Jørgen 
rapporterer fra arbeidet. Forrige møte ble det besluƩet å arrangere 
fakkelmarkering. Othilie skrev appell og Jørgen holdt denne på markeringen. 
Markeringen fikk god dekning i media, med dekning i BT, BN og BA, med 
forsidesak hos sistnevnte. Det ble sendt mail Ɵl alle de poliƟske parƟene i forkant 
av aksjonen. I eƩerkant har bystyret (Frp, Høyre og SenterparƟet) med deres 
støƩeparƟet, INP, Bergenslisten og PensjonistparƟet. 



 FAU Ytre Arna Skule 24/25 
 

Derfor har det vært vikƟgst å påvirke disse, fordi det er disse som har reell makt 
pr nå. 
 
 
AP tok iniƟtaƟv Ɵl eƩ opprop, som ble fulgt av AP SV, Rødt og KRF. FAU og arna 
svømmeklubb var med på oppropet, og det ble et oppslag i BN. 
 
Fikk posiƟvt svar i forrige uke. Da kom MarƟn Johsterhaug, gruppeleder for FRP i 
bystyret. Han siƩer med endel innflytelse. Han ble Ɵlsendt informasjon på 
forhånd, noe han ikke fikk Ɵd Ɵl å seƩe seg inn. Svarene de gir i media, viser Ɵl at 
poliƟkerne ikke har saƩ seg inn i sakene, at de vektlegger kvadratmeter pr elev. 
 
Johnsterhaug var imponert over framføring, og meldte at den var faktabasert og 
god. Vi har en stemme fra FRP som Jørgen tror kommer Ɵl å tale vår sak. Var også 
en poliƟsk rådgiver fra SP på besøk. 
 
Så var det noen damer fra Bergenslisten som la mye 
vekt på “ at det var veldig koselig på skolen” MEN, de 
var lenge på skolen og har lagt fram saken på en 
faktabasert måte. 
 
“Alle vil stå opp for siƩ, men her er det endel faktabasert. feks at 
svømmeklubben må gi seg uten Ɵlgang på bassenget”. 
 
“Det beste vi kan få ut av deƩe, er at vi kan ikke forvente at de kommer Ɵl å 
pusse opp skolen lik den opprinnelige planen. Ligger også i kortene at bassenget 
stenger allerede om eƩ år 
 
Rehabiliteringen kommer Ɵl å koste over 2 millioner pr elev. 
 
Argumentet for å utseƩe og nedskalere skolen, er at skolebygget er for stort, da 
det er bygget for 400 elever og skal nedskaleres Ɵl 250 elever. 
 
Har vært gjort en formidabel innsats med å holde oppe trykket 
 
Magne Lien har spurt om det kan legges ut mer informasjon på FAU sine sider, 
som kan deles videre i aktuelle grupper på facebook. 
 
Det har bliƩ holdt et møte i SU, skjedde ikke så mye av interesse for møtet, var 
deƩe med SFO åpningsƟder og rehabilitering. 
 
Rektor forlater møtet kl 18.55. 
 
 

 
 
  

2 Kort gjennomgang av aksjoner fra forrige møte. Se forrige punkt. 
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3 Valg av leder 

Runar Hjønnevåg sƟller seg Ɵl disposisjon for ledervervet, forutsaƩ at deƩe innebærer å 
kalle inn og lede møtene. Det må derimot velges en nestleder, denne bør være noen som er 
klar Ɵl å sƟlle neste år også, for å sikre konƟnuiteten i FAU. 

 
4 Årsarapport, signering osv. 

Ikke klar, men: - Den kan gjøres klar før neste møte og kanskje signeres og sendes inn uten at 
det skjer på et møte.  
Hvem skal stå som styremedlemmer? Leder, Nestleder, sekretær og kasserer,  
EƩer en lengre diskusjon, blir Jørgen Bernes valgt Ɵl nestleder, der han fortseƩer siƩ gode 
arbeid som skulepoliƟsk talsperson. 

 
 

5 Rehabilitreing 
Se redegjørelse gjort under punkt 1. 

 
 

 


